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Odpowiadajqc na Pana interpelacjg wniesionq podczas obrad XXll sesji Rady Miasta
Wloclawek, w sprawie mo2liwo6ci sfrezowania istniejqcej i wykonania nowej nawiezchni bitumicznej ul.
wojska Polskiego informujq, 2e zadanie to zostanie zaproponowane do projektu budzetu na 2017 rok.
JednoczeSnie wskazujg, i2 Prczydent Miasta woclawek w klasyfikowaniu drog, kt6rych pzebudowa
powinna nastqpid w pien,rrszej kolejnoSci, kieruje sig najpilniejszymi potzebami i wnioskami
mieszkaic6w.
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Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0p1K.0003.192.2016
3, a/a ru.or.


